
Agenda Kandidaatsbestuur Algemene Ledenvergadering

Datum: 20-06-2023

Tijd: 20:00

Locatie: PCH 1.05

Aanwezigen:

Het 93ste bestuur (5):

1. Stefanie Collignon

2. Eva Asjes

3. Abby van Tol

4. Siem Mulder

5. Daniël Bottelier

Het 94ste Kandidaatsbestuur (5):

1. Ernst de Lange

2. Sven van Mullem

3. Jean-Paul Dirks

4. Mathilde Boertje

5. Tönjes Kaliën

Leden (43):

1. Sid van L.

2. Fay W.

3. Thomas van den K.

4. Jonathan van V.

5. Roos van B.

6. Sara V.

7. Elliott B.

8. Bart van O.

9. Jan D.

10. Brent S.

11. Gien G.

12. Lotte P.

13. Inez S.

14. Sem van R.

15. Thijs W.

16. Tijn T.

17. Meike B.

18. Nicky van H.



19. Lisa P.

20.Tanna C.

21. Aydin Y.

22.Merlijn van de M.

23.Zebo Z.

24.Nina van der M.

25. Jannes B.

26.Laslo G.

27. Roos B.

28.Bronte G.

29.Elisabeth H.

30.Kirsten L.

31. Jorien van H.

32.Jacqauy C.

33.Gerben F.

34.Inge van de B.

35.Yasmin M.

36.Susan van A.

37.Merijn C.

38.Nicola van der W.

39.Romeo B.

40.Ramon R.

41. Mila M.

42.Rutger W.

43.Bob de B.

Niet-leden (1):

1. Leon K.



1. Opening

Stefanie opent de vergadering om 20:02.

Stefanie is aan het woord.

 Welkom iedereen, ik hoop dat iedereen zich heeft ingeschreven bij de lijst bij de

ingang. Anders loopt Siem nu nog even naar je toe met de lijst omdat er anders een

ontstopping ontstaat en dat is niet handig. Verder ga ik er vanuit dat de stukken

gelezen zijn. Dit is de Kandidaatsbestuur ALV waarbij het kandidaatsbestuur zal

worden voorgesteld en over hen zal worden gestemd.

 
2. Mededelingen

Er zijn geen mededelingen.

3. Vaststellen notulen (zie bijlage: Notulen Halfjaarlijkse ALV – 21

februari 2023)

Notulen zijn vastgesteld.

4. Ingezonden stukken

Er zijn geen ingezonden stukken.

5. Vaststellen agenda

Stefanie is aan het woord

Ik ga hier nog even bij zeggen, tijdens de vorige ALV hebben wij het gehad over een

eventuele HR-wijziging, we wachten hier nog mee tot aan de volgende ALV zodat we

weer wat meer aandacht en energie hebben om hier goed naar te kijken.

Sara V.: Waarom willen jullie wachten met de HR-wijziging? Hebben jullie nog

meer tijd nodig hiervoor?

Stefanie: Ja, we hebben nog meer tijd nodig en we willen in overleg met het 94ste

bestuur hierover, omdat het ook over hun bestuursjaar geldt.

Verder zijn er geen toevoegingen.

De agenda is vastgesteld.

6. Voorstel 94ste Kandidaatsbestuur door Sollicitatiecommissie

Stefanie is aan het woord.



Dan gaan we nu over op het voorstellen van het 94ste Kandidaatsbestuur. Deze

bestaat uit Ernst de Lange, Sven Mullem, Jean-Paul Dirks, Mathilde Boertje en

Thomas Kaliën, Brent zal zo namens de Sollicitatiecommissie het voorstel doen.

Voor het voorstellen zou ik het 94ste Kandidaatsbestuur bij deze willen vragen de

zaal te verlaten.

De sollicitatiecommissie mag naar voren komen.

Brent is aan het woord.

Hallo, ik ben Brent, algemene lid en lid van de Soco. Ik zal eerst de Soco even

voorstellen. We hebben dit jaar Leon als extern bestuurslid, onze eigen

bestuursleden Eva en Stefanie en Roos is een oud bestuurslid.

Dan gaan we met het Kandidaatsbestuur verder. Zal ik gewoon afgaan?

We hebben voor Ernst gekozen als voorzitter omdat Ernst een groot

verantwoordelijkheidsgevoel heeft, hij heeft ervaring als voorzitter van de FeCo.

Daarnaast heeft hij veel kennis van de vereniging en is een echte teamspeler. Wij

denken dat hij een goede en geduldige voorzitter zal worden met een hart voor de

vereniging.

Dan hebben we Sven gekozen als secretaris. We denken dat hij erg georganiseerd is

door zijn ervaring in zijn werk als receptionist. Hij kan erg gestructureerd werken

en heeft afgelopen jaar ervaring opgedaan als secretaris van de OnCo. Verder is hij

ook een hart voor Kleio en zien wij hem als een goede en georganiseerde secretaris

voor Kleio.

Dan hebben we Jean-Paul als penningmeester. Dit komt omdat wij hem zien als

leergierig en enthousiast, heeft nog geen commissie ervaring maar wij zagen door de

eerder genoemde punten een hele goede penningmeester in hem. Wij denken dat

als hij goed ingewerkt wordt, hij een hele goede penningmeester kan worden. Hij

pakt goed dingen op en kan goed knopen doorhakken. Daarnaast heeft hij goede

communicatieve vaardigheden.

Dan hebben wij Mathilde als Commissaris Intern gekozen. Zij is idealistisch

ingesteld en heeft veel kennis van de vereniging als voorzitter van de ReisCo.

Hierdoor heeft zij veel ervaring binnen commissies. Daarnaast heeft ze een hart

voor de vereniging en is niet bang om grenzen aan te geven, een eigenschap die wij

goed vinden passen bij de functie van een Commissaris Intern. Daarnaast zien wij in

haar een verantwoordelijk en gepassioneerd bestuurslid.

Dan als laatste Thomas, we vinden dat hij heel veel energie heeft en heel enthousiast

is. Hij heeft een goed beeld bij de functie van een Commissaris Extern en we denken

allemaal dat hij dit heel goed gaat doen. Daarnaast is hij actief geweest bij de FeCo,



en we weten allemaal dat dit fantastische externs voortbrengt. Hij maakt makkelijk

contact, heeft een verfrissende blik en heeft leuke en goede ideeën voor activiteiten.

We hebben naar alle vijf individueel en gezamenlijk gekeken en wij denken dat zij

een goed bestuur zullen vormen.

Sara V.: Wat is de mix tussen de jaarlagen?

Stefanie: Ernst en Mathilde zullen volgend jaar derdejaars zijn en Thomas,

Jean-Paul en Sven tweedejaars.

Er zijn geen verdere vragen.

Stefanie is aan het woord

Dan gaan we nu stemmen over het KB. Aangezien deze stemming over personen

gaat, is het een anonieme stemming door middel van briefjes.

Je kan voor tegen of blanco stemmen. Maar je kan je ook onthouden van een stem.

Bij het onthouden van een stem, word je wel meegeteld in het quorum. Dit is het

minimaal aantal leden dat aanwezig moet zijn om de stemprocedure als geldig te

beschouwen.

Niemand onthoudt zich van een stem.

Stefanie is aan het woord

Dan deelt Siem nu de briefjes uit, hierop schrijf je of je voor, tegen of blanco stemt.

Let op, je stemt over het gehele Kandidaatsbestuur en niet over individuele

personen.

Voor het tellen van de stemmen willen Eva en ik graag de hulp vragen van Nr. 14

van de lijst. Dit is T. van der Knaap. Wil je naar voren komen om met ons de

stemmen te tellen?

Stefanie, Eva en T. van der Knaap verlaten de zaal om de stemmen te tellen.

Er zijn 43 stemgerechtigden.

Stemmen voor: 41

Stemmen tegen: 2

Stemmen blanco: 0

Stefanie, Eva en Thomas komen terug de zaal in.

Stefanie is aan het woord



We hebben alle stemmen geteld en mogen jullie vertellen dat het 94ste

Kandidaatsbestuur bij deze is aangenomen! Soco, willen jullie weer plaatsnemen in

de zaal? Abby, Siem en Daniël, voor jullie weer hier voorin komen zitten, zouden

jullie het KB van de gang willen halen?

7. Aanbevelingen 94ste Kandidaatsbestuur

Ten eerste, namens de hele ALV hartelijk gefeliciteerd aan het 94ste

Kandidaatsbestuur! Het 94ste bestuur gaat tijdens de zomer nadenken over hun

beleidsplan, dus dit is het moment om aanbevelingen te doen aan het 94ste bestuur.

Heeft er iemand nog een aanbeveling?

Merijn C.: Blijf vooral in contact met de Opleidingscommissie en de opleiding! Er

komt nu een nieuwe opleidingsdirecteur, dus dat raad ik van harte aan!

Roos van B.: Ja, dat is een goed punt, blijf zeker in contact met de

opleidingsdirecteur.

Er zijn verder geen aanbevelingen.

8. W.V.T.T.K.

Jan D.: We hebben een klein projectje met de AccO, er zijn hele leuke zomertasjes.

De deadline is eigenlijk al geweest, maar het is zo populair dat we hem nog open

hebben laten staan, dus koop nog zeker je zomer tasjes nu de zomer in aantocht is!

Merijn C.: Als we toch bezig zijn met promotie; ik organiseer met de

Opleidingscommissie een BBQ, het begint al best wel vol te raken, er is eten en

drinken, dus schrijf je nog snel in!

Jonathan van V.: Ik wil graag smeken om alsjeblieft niet op de ToeCo te bezuinigen.

Er is verder geen WVTTK.

9. Rondvraag

Jan D.: Willen jullie alsjeblieft tasjes kopen?

Bart van O.: Lang leven Kleio.

Lotte P.: Mogen er chipjes zijn op de volgende ALV?

Stefanie: Ja, dat is een goed idee.

10. Afsluiting



Dank voor jullie aandacht! We hebben een prachtig KB en als bestuur hebben wij er

alle vertrouwen in dat jullie een mooi beleidsplan zullen presenteren in september.

We hopen zo iedereen op de borrel te zien. Dan sluit ik bij deze de vergadering.

Stefanie sluit de vergadering om 20:30.


